

## Referat Sejlkлубben Ebeltoft Vig

Bundstokken

Onsdag 06.09.17 kl. 19.30

Afbud: Finn Degnsbjerg, Jeppe Hougaard, Lars Davidsen

Emne	Beskrivelse/forslag	Beslutning
Referat fra sidst		Der er ingen hængepartier.
Planlæg møde med udvalgene	Planlæg møde med udvalgene 14. sept.	Vi gør som sidste år. Vi tager en dialog med udvalgene om, hvad de laver - og hvad vi laver. Vi sætter fokus på rekruttering af frivillige, kompetenceudvikling/kurser og budget.
Økonomi og EDB	Herunder drøftelse af fremtidig kontingentstruktur. Se de tre bilag med eksempler på andre klubbers kontingenter. + mail fra DS	Vi havde budgetteret med 86.000 i kontingentindtægter. Pt er vi på godt 109.000 kr. Vi foreslår fremadrettet kontingent på 350 kr. for unge. Formålet er at tilskynde flere medlemmer til at melde deres børn ind og at få flere nye familier tilknyttet. Det kræver ingen vedtægtsændringer, da selve kontingentstrukturen er uændret.
Udviklingsaktiviteter	Status SUP. Lone fremlægger endeligt regnskab.	Regnskabet er sendt til Friluftsrådet, som er de eneste, der ikke har betalt endnu. Pengene forventes meget snart at gå ind. Regnskabet går umiddelbart i nul, men der er et overskydende sponsorat, som går til almindeligt ungdomsarbejde på knap 1500 kr. Der er leveret 45 redningsveste fra Trygfonden, som pt er sendt til mærkning.
Bygninger og drift	Oprydning og indretning af bådhuset. Udendørs areal.	Per Sørensen + Jørgen, Lise og Lone har været i gang med oprydning (Herluf var med på tlf) Træet i trekanten bliver fældet, og der er ryddet op, så der er bedre plads til OK-joller og Zoom8. Indendørs skal der små-investeringer til for at få plads til redningsveste, tøj mv. Det bevilger vi. <b>Jørgen</b> og Lise fortsætter arbejdet. Der kommer ikke bolværk op ved molen, så optimisterne vil ikke ligge godt der, hvor de lå før. Vi undersøger mulighederne for at placere jollerne foran huset i stedet for.
Aktiviteter Kapsejlsads OK joller Ungdom Vild med Vand		Der mangler fortsat en optimistjollehavn. Vi skal fremadrettet have alt afmærket - også jollerne i Nappedam. ( <b>Jørgen</b> og Lise tager sig af det)
Sejlerskolen	Erik Petersen fra Aarhus ønsker ikke at tage hold i år. Hvordan skal vores teoretiske sejlerskole se ud fremadrettet?	<b>Mads</b> og <b>Lone</b> spørger et par stykker, om de kan være interesserede på samme vilkår, som Luffe har haft.
Næste møde	Planlægning af generalforsamling, budget – andre punkter?	Pt ikke andre punkter.
Eventuelt	Evt. samarbejde med Boatflex <i>Basel sejlkлуб</i>	Vi siger nej tak til Boatflex. Vi byder Basel sejlkлуб velkomne som venskabsklub - som i helt uforpligtende. Mads skriver til ham.

	<i>Klubkonference</i>	Vi tilmelder ikke nogen til klubkonference før efter generalforsamlingen.
--	-----------------------	---

*Bestyrelsens mødedatoer kan findes på hjemmesiden under Udvalg-Bestyrelse*